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Bestyrelsesmøde FAXI 
 
D.  15. oktober 2024 
Vi mødes på banen og lukker ned for i år. 
Jeg kommer kl. 16. Kom når du kan - Der er lidt forskelligt, der 
skal klares.  Se medsendte. 

Afholdes: Tidspunkt 

Ann B 
medbringer lidt 
at spise 

Fra kl. 16 – 
vinterlukning af 
banen. Fra kl. 18.30 
spisning. Fra 19.00 
bestyrelsesmøde. 

1. Godkendelse af dagsorden  

2. Siden sidst 
a) Kvadrilleafslutning 
b) Orienteringsridt 
c) Voksenridelejr 
d) Juniordag 
e) Gaman 

  

 
a. Det gik fint – dog med meget 

blæsevejr – og lidt 
forskrækkede heste. 

b. Det gik rigtig godt. Vi satser på 
en reprise til næste år. 

c. Rigtig fin ridelejr, hvor vi deltog 
i DI’s orienteringsridt. 13 
deltagere. 

d. Den var rigtig god. Der er rigtig 
god opbakning. 

e. Det var fint og med mange 
mennesker (og heste) 
 

3. Regnskab 
Status  

Orienteret. 
Ann kontakter Holbæk kommune. 
Cafeteriet oparbejder nu overskud!! 
Der er stadig lidt bævl med Mobilpay. 
Husk at bruge det rigtige nr. 

4. Banen 
a) Vi udarbejder en nedlukningsliste til 

baneudvalget om de ting, der skal tages hånd 
om inden vinteren kommer. 

b) Skal vi holde banen åben i vinter? 
 

 
a) Udarbejdet 
b) Ann kontakter Søren mhp. At få 

lukket strøm og vand.  
c) Vi lukker banen vinteren over, 

Så den kan få god lang tid til at 
sætte sig efter behandlingen 
hen over sommeren. 

5. Aktivitetsplan  
 

Med afsæt i bilag, drøftes det kommende års 
aktiviteter. Planen fremlægges på 
generalforsamlingen. (kan evt. udsættes) 
 
Se bilag:  

 
Vi skal have skrevet ud om hjælp til 
stævnearrangørerne. 
Ann skriver ud om fællesture. T 
hors ridehus kan evt, benyttes til 
Kaffetölt. 
Hvis der er alternative bud, skal de være 
Ann B i hænde senest søndag. 20. 
oktober.  
Der arbejdes videre. 
 

6. Kommende aktiviteter 
a) Juleridetur - status 
b) Møde på Hedeland 
c) Generalforsamling DI 

 
a. Julerideturen er på plads.  

Arrangører har meldt ud, at der 
rides skridt og langsom tölt, så 
alternativ tur er ikke nødvendig.  
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d) Evt. forslag fra bestyrelsen til Faxis 
generalforsamling. 
 

b. Lene J og Ann B deltager d. 
29/10. 

c. Mie og Ann B deltager evt. Lene 
J. (24. november). 

d. Klubbens Logo fremadrettet. 
 

7. Generalforsamling Faxi. 
a) Jette Schmidt Mortensen og Lene Tanggaard 

genopstiller ikke til bestyrelsen. 
b) Bestilling af mad til GF 
c) Foredrag – Status? 

 

 
a. Jette Schmidt og Lene 

Tanggaard genopstiller ikke til 
bestyrelsen. 

b. Der er dialog vedr. Puls og 
kondition, som oplæg forud for 
generalforsamlingen.  

c. Ann D. og Jette bestiller.  

8. Faxis logo fremadrettet. 
Der har igennem de seneste ca. 20 år været 2 logoer i 
spil. Det ene har været brugt siden klubbens start i 
1976. Det andet er kommet til i løbet af de seneste 20 
år. Vi står for at skulle forny forskellige ting. F.es 
kvadrilleveste, som har det første logo og en af vores 
faner, som også har det første logo.  
Hvilket logo skal vi fortsætte med, og hvordan får vi 
lavet en fil, som tilhører klubben. 
Vi har en, som gerne vil lave en fil til 
trykning/brodering, han mangler bare en fast tegning. 

a) Hvilket logo skal benyttes fremadrettet – skal 
en genralforsamling evt. tage stilling til det? 

 

 
Bestyrelsen besluttede, at 
generalforsamlingen skal tage stilling til 
logoet. 

9. Hjemmeside  
Vi har fået et tilbud om vedligeholdelse og udvikling af 
klubbens hjemmeside fra en, der har arbejdet med 
vores udbyders produkter. Hvordan stiller bestyrelsen 
sig til det?  

 
Klubben får ny hjemmeside-redaktør. 
Michael K. Thomsen. 
Der aftales, et overdragelsesmøde. 
 

10. Juniorgruppen  
a. Der er berammet 3 Juniordage til foråret, en 

juniorridelejr og én dag i efteråret. 
Gruppen har nogle ønsker: 

b. Juniorerne vil gerne have lidt spring stående på 
banen, som de kan bruge, når de er der. De kunne 
evt. står på terrassen i løbet af vinteren. De der er 
der nu, kan klubben erhverve for et mindre beløb. 

c. Gruppen efterspørger også lidt bindebomme til 
opsadling, strigling m.m. oppe i nærheden af 
klubhuset til brug for juniorsamlinger mhp. 
Undervisning og fællesskab. Hvordan stiller vi os 
til det? 

 

 
Der tages kontakt til Juniorgruppen 
vedr. evt. ridemærke. V. Mie. 
 
b. Vi vil gerne købe springene og 
derudover søges penge i LIF-midler. 
Fra DI.  
 
Vi vil gerne sætte bomme op, der 
arbejdes videre med en konkret 
placering. 

11. Kvadrille næste år. 
Pernille og Karin vil gerne fortsætte med kvadrillen til 
næste år. Det sagde vi tak til på sidste 
bestyrelsesmøde. 
Der er kommet forslag om at lave et kvadrillehold, der 
som afsæt ikke skal ride opvisninger. Holdet skal ride 

 
Bestyrelsen bakker op om, at der 
etableres et hold, der som afsæt ikke 
rider opvisning. 
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inden den træning, for dem, der rider opvisninger. 
Kirsten, Tenna og Hanne vil gerne forestå det tidlige 
hold, og laver et oplæg til arbejdet i dialog med 
Pernille og Karin. 
 

12. -Status vejsag.  
Sagen er blevet temmelig betændt. P.t. påvirker den 
Søren og Gitte, men kan desværre meget let få 
konsekvenser for os også. 

Orienteret tidligere. 
Og i øvrigt udsat til næste møde. 

13. sponsorat er søgt til kvadrilleveste. 
- om end bøvl fordi fondens link ikke virkede 

Der er givet afslag på ansøgningen. 
der kan muligvis komme et mindre 
beløb efterfølgende. 

14. -mulig producent af veste afsøges pt Udsat. 

15. V. Mie -jeg har spurgt min underviser som har sendt 
lidt info om sig selv og sin uddannelsesmæssige 
baggrund. Er modtaget og forventes fremlagt til best 
møde jf.pkt 51 af d. 26 juni. 

Udsat 

16. -Oplysning om faglighed ved arrangementer afholdt 
af klubben særligt, når det er et arrangement, der 
medfører undervisning mm. som afledt del. 

Vi fastholder at undervisere er 
uddannede. 

17. -Prioritering af klubbens økonomiske resurser Udsat 

18. -Hestevelfærd og det ekstra fokus der er p.t. på godt 
og ondt. Bla til store hestedag og roskilde. 

Udsat 

19. Næste møde. Tirsdag d. 19. november. Kl. 19.00  
Jette. Ann B og Jette står for forplejning. 

20. Evt. Der var spørgsmål til hundeparkering 
ifm. Stævner –  

 

Refernt: Ann 

Evt. Afbud  

Til stede (Som udgangspunkt.): Mie Møller Jakobsen, Ann Busch, Jette Schmidt Mortensen, Lene Tanggård 

Ann Stilhoff Dietz og suppleanter: Lene Bæk, Louise Troelstrup og Lene Jørgensen. 


